
  

با همکاری شهرداری تهران استادیوم جدید پایتخت احداث می شود
مخبر: منابع مالی تامین شد

معاون اول رئیس جمهور پس از امضاء تفاهم نامه همکاری احداث مجموعه 
بزرگ فرهنگی - ورزشی شهر تهران گفت: منابع مالی برای اجرای این طرح 
از طریق تهاتر نفت با طرف چینی تامین شده است و در همه مراحل کار از 

طراحی تا اجرا از ظرفیت شرکت های همکار داخلی استفاده می شود.
به گزارش شهر؛ محمد مخبر روز دوشنبه در مراسم امضای تفاهم نامه 
همکاری احداث مجموعه بزرگ فرهنگی ورزشی شهر تهران با اشاره به اینکه 
تمامی ابعاد مختلف این طرح به صورت جهادی پیش رفته است، گفت: یکی 
از ویژگی های بارز این طرح این است که تمامی ابعاد و جوانب مختلف طرح 

به دقت بررسی شده و مسائل مختلف مرتبط با آن مدنظر قرار گرفته است.
معاون اول رئیس جمهور روش مناسب تامین مالی را یکی از مهمترین 
موضوعات در اجرای پروژه های مختلف برشمرد و افزود: تامین منابع مالی 
برای اجرای این طرح از طریق تهاتر نفت پیش بینی شده که سابقه کمتری در 

کشور دارد و اطمینان بخش است.
مخبر احداث یک ورزشگاه و مجموعه بزرگ ورزشی برای شهر تهران را یک 
ضرورت جدی توصیف کرد و افزود: همه ورزشکاران و ورزش دوستان که 
تقریبا آحاد جامعه را در بر می گیرند، مخاطب این طرح هستند و ساخت این 

مجموعه خدمتی به همه این عزیزان خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه از زمان دستور رئیس جمهور تا تصمیم گیری و تدوین 
این تفاهم نامه مدت زیادی سپری نشده است، خاطر نشان کرد: انتظار این 
است که این پروژه در کوتاهترین زمان ممکن به نتیجه برسد و مردم و جوانان 

هر چه زودتر بتوانند از مزایای آن بهره مند شوند.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: براساس تفاهم نامه و مذاکراتی که 
با پیمانکار اجرای این پروژه انجام شده، باید برای ساخت این مجموعه از تمام 
ظرفیت های داخلی استفاده شود و در طراحی و ساخت این ورزشگاه، الگوی 

ایرانی ـ اسلامی نیز رعایت شود.
مخبر نیز در این مراسم به برخی از سوالات و شبهات در خصوص طرح 
مجموعه بزرگ فرهنگی،  ورزشی شهر تهران پاسخ داد و گفت: عده ای پرسیده 
بودند که چرا اجرای این پروژه قرار است توسط شرکت چینی انجام شود که 
این امر به دلیل آن است که با کشور چین خط تبادل مالی داریم و منابع پروژه 
را از طریق تهاتر نفت با طرف چینی تامین خواهیم کرد. بنابراین این پروژه که 
احداث آن چند میلیارد دلار هزینه دارد،  به یک شرکت چینی سپرده شده 
است. ضمنا در همه مراحل کار از طراحی تا اجرا از ظرفیت شرکت های همکار 

داخلی نیز استفاده خواهد شد.
کمیته راهبری برای اجرای طرح بزرگ ورزشی تشکیل می شود

معاون اجرایی رئیس جمهور همچنین به ایراداتی که عده ای در خصوص 
جانمایی این مجموعه وارد کرده اند اشاره و تصریح کرد: عده ای گفته اند که 
مکان این مجموعه بر روی گسل است و این در حالی است که مطالعات کامل 
زمین شناسی و بررسی های فنی در این خصوص انجام شده و مشکلی در این 

خصوص وجود ندارد.
محسن منصوری نزدیکی این مجموعه به فرودگاه بین المللی امام خمینی 
)ره( و فرودگاه مهرآباد و همچنین دسترسی به شبکه حمل و نقل کشور و 
شبکه بزرگراهی را از دیگر دلایل جانمایی این ورزشگاه برشمرد و گفت: برای 
پیگیری مراحل اجرای این طرح،  کمیته راهبری تشکیل خواهد شد و شرکت 

چینی نیز متعهد شده که در کوتاهترین زمان ممکن این پروژه را تکمیل کند.
با احداث مجموعه ورزشی سرانه ورزش تهران دو برابر افزایش می یابد

وزیر ورزش و جوانان هم در این مراسم با تاکید بر اینکه احداث این مجموعه 
می تواند سرانه ورزش تهران را که هم اکنون جزو آخرین شهرهای کشور قرار 
دارد، به دو برابر افزایش دهد، گفت: با احداث این مجموعه به نیازهای تمامی 
رشته های ورزشی در عرصه جهانی پاسخ داده خواهد شد و دغدغه ای برای 

میزبانی مسابقات بین المللی رشته های ورزشی نخواهیم داشت.
کیومرث هاشمی با اشاره به شرکت چینی پیمانکار این پروژه اظهار داشت: 
ً  شرکت های چینی در ساخت ورزشگاه ها سرآمد هستند و شرکتی که  اساسا
قرار است این مجموعه را احداث کند نیز شرکتی معتبر است که بیش از صد 

پروژه مشابه در سطح دنیا به اجرا رسانده است.
انصاری، سرپرست تولیت آستان حضرت امام خمینی)ره( نیز در این جلسه 
شبهات وارد شده درخصوص زلزله و فرونشست در شهر آفتاب را رد کرد و با 
توجه به مطالعات پیشین و بررسی همه جوانب در شهر آفتاب و حرم حضرت 
امام)ره( این نقطه را مناسب ترین مکان برای احداث چنین مجموعه بزرگی 

برای شهر تهران دانست.
در این مراسم وزیر نفت،  شهردار تهران،  رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز 
هر کدام نظرات و دیدگاه های خود را در خصوص احداث این مجموعه مطرح 

کردند و از آمادگی کامل برای حمایت و پشتیبانی کامل این طرح خبر دادند.
این تفاهم نامه با هدف فراهم کردن زیرساخت ها و امکانات لازم برای احداث 
»مجموعه بزرگ فرهنگی و ورزشی در طرح ویژه شهر فرهنگی و مذهبی تهران« 
مصوب شورای عالی شهرسازی و معماری ایران به مساحت ۳۷۰ هکتار برای 
برگزاری رویدادها و مسابقات ورزشی ملی و بین المللی، با لحاظ شرایط و رعایت 
قوانین و مقررات مربوط به »معاونت اول ریاست جمهوری«، »معاونت اجرایی 
ریاست جمهوری«، »وزارت ورزش و جوانان«، »وزارت نفت«، »سازمان برنامه 
و بودجه کشور«، »استانداری تهران«، »شهرداری تهران« و »آستان مقدس 

حضرت امام خمینی)س(« تنظیم و امضا شد.
بر اساس متن این تفاهم نامه »وزارت ورزش و جوانان« موظف شد نسبت 
به شناسایی و انتخاب شرکت مشاور ذی صلاح داخلی و یا خارجی برای بررسی 
و انجام مطالعات راهبردی »طرح جامع شهر آفتاب« و تهیه طرح اجرایی فنی، 
اقتصادی و معماری پروژه »مجموعه بزرگ فرهنگی و ورزشی شهر آفتاب« 

اقدام کند.
همچنین دستگاه اجرایی پروژه »شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشور« تعیین و منابع مورد نیاز از محل مازاد فروش نفت خام و میعانات 
گازی )معادل سهم دولت( توسط »وزارت نفت« و با تخصیص سازمان برنامه 

و بودجه تعیین شد.
»آستان مقدس حضرت امام خمینی)س(« نیز براساس توافق انجام شده 
موظف شد اقدامات لازم را نسبت به تأمین اراضی مورد نیاز برای اجرای پروژه 
مذکور انجام دهد.بر اساس بندهای این تفاهم نامه انجام مطالعات خاک 
شناسی، ژئوتکنیک، لرزه شناسی، تجزیه و تحلیل ویژگی های طبیعی، کالبدی، 
مخاطرات طبیعی و زیست محیطی زمین، بافت اطراف، توپوگرافی و شیب 
طبیعی اراضی معرفی شده می بایست پیش از شروع عملیات اجرایی انجام 

شود.
همچنین به منظور هماهنگی و تسهیل و پیگیری امور اجرایی پروژه مذکور 
و مشخص شدن تعهدات دستگاه های اجرایی، مقرر شد کارگروهی زیر نظر 
»معاونت اجرایی ریاست جمهوری« مرکب از نمایندگان تام الاختیار»معاونت 
و  توسعه  )شرکت  جوانان«  و  ورزش  »وزارت  جمهوری«،  ریاست  اجرایی 
بودجه  و  برنامه  نفت«، »سازمان  »وزارت  ورزشی کشور(،  اماکن  نگهداری 
کشور«، »شهرداری تهران« و »آستان مقدس حضرت امام خمینی )س(« 

تشکیل شود.

کمیته تخصصی برای رویا تصمیم می گیرد

ویا« چشم به راه »امید« »ر

عبدالهی؛  ریحانه   - جامعه  گروه   - اتحادملت 
مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش 
سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به اینکه با 
فرا رسیدن زمستان امید نیامد، گفت: برای تعیین 
تکلیف وضعیت رویا، جفت ماده امید تک درنای 

سیبری، کمیته تخصصی تصمیم گیری می کند.
امید تک درنای سیبری است که ۱۵سال یکه و 
تنها از سیبری به ایران آمد و برگشت؛ اما پارسال 
کرد؛  پیدا  را  بود  بلژیک  از  درنایی  که  خود  یار 
خواستند با هم به سیبری بروند ولی شرایط رویا 
مناسب این سفر طولانی نبود. رویا ماند و امید 
رفت. حال یک سال پراسترس از اینکه آیا امید باز 
هم به ایران می آید گذشت اما حالا که پاییز تمام 
شد و چهار روز از زمستان هم می گذرد خبری از 

امید نیست.
اصلی شرقی،  به سه جمعیت  درنای سیبری 
غربی و مرکزی تقسیم می شد که جمعیت مرکزی 
شد.  منقرض  و  می کرد  مهاجرت  هند  به  آن 
جمعیت غربی به ایران می آمد که الان فقط یک 
درنای نر با نام امید از آن باقی مانده است که 
با تلف شدن آن این جمعیت نیز کامل منقرض 
می شود اما جمعیت شرقی آن هنوز وجود دارد و 

می گویند که سه هزار درنا از آن همچنان به چین 
مهاجرت می کند.

حال در این میان، نگرانی ایران از این است 
که با تلف شدن امید کریدور غربی یا همان 
مسیر پروازی غربی درناهای سیبری به ایران از 
بین برود و کامل کور شود؛ از این رو سازمان 
حفاظت محیط زیست برای آوردن جفتی برای 
نهایت  در  و  شد  مذاکره  وارد  بلژیک  با  امید 
 ۱۴۰۱ بهمن   ۶ بین المللی،  اقدامات  انجام  با 
جفت امید به نام رویا وارد ایران و با رعایت 
شیوه نامه های لازم وارد میانکاله شد و در قفسی 
که از چند ماه پیش برای این منظور تهیه شده 

بود، جای گرفت.
از آنجا که امید ۱۵ سال برای زمستان گذرانی 
تنهایی وارد تالاب میانکاله شد؛ رفتارها و مکان هایی 
که بیشتر در آنها تردد می کند برای سازمان محیط 
زیست شناخته شده است؛ از این رو قفس رویا 
را در همان مکان قرار دادند تا این دو درنا هر چه 
زودتر با هم آشنا شوند که شاید با جفت شدن 
با هم بتوانند این مسیر پروازی را حفظ کنند و از 
آنجا که جفت امید ماده است، شاید هم امیدی به 
ادامه نسل این گونه ارزشمند باشد؛ هر چند هدف 

سازمان محیط زیست جفت گیری این دو نیست 
اما اگر این اتفاق هم رخ دهد، جای خوشحالی 

دارد.
همان زمان مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت 
حیات وحش سازمان حفاظت محیط زیست در 
این باره به خبرنگار محیط زیست ایرنا گفته بود 
که جفت گیری مد نظر ما نیست و نمی خواهیم 
هم این کار را انجام دهیم بلکه هدف ما فقط این 
است که مسیر پروازی غربی در ایران حفظ شود. 
این مسیر پروازی فعلا فقط با امید برقرار است که 
اگر اتفاقی برای این پرنده بیفتد، این مسیر کامل 
از بین می رود و کور می شود. می خواهیم مسیر 
پروازی درناهای سیبری به سمت جنوب که مسیر 

غربی آن از ایران است، حفظ شود.
به هر حال در زمان بسیار کوتاهی بعد از آمدن 
رویا، امید حضورش را احساس کرد و بنا بر غریزه 
ذاتی خود در صدد جلب توجه درنای جدید برآمد. 
موفق هم شد و رویا را با خود همراه کرد؛ هر دو، 
روزها به گشت و گذار در تالاب می پرداختند و 
برای سفر طولانی که در پیش داشتند، نقشه می 
مشخص  موجود،  شواهد  به  توجه  با  کشیدند. 
بود.  امید داده  به  بود که رویا هم قول مساعد 

روز موعود فرا رسید. بالاخره در ۱۴ اسفند ۱۴۰۱ 
یعنی بعد از گذشت ۳۴ روز از روزهای در کنار 
هم بودن این دو پرنده، سفرشان را آغاز کردند و 
هر دو به قصد سیبری، تالاب فریدونکنار را پشت 

سر گذاشتند.
بعد از این اضطراب از نوع دیگری آغاز شد اینکه 
آیا رویا می تواند در کنار امید این مسیر طولانی را 
طی کند؟ روزها گذشت اما خبری از این دو نشد. 
حالا دیگر باید در آذربایجان دیده می شدند اما این 
اتفاق نیفتاد. کم کم نگرانی ها شروع شد تا اینکه 
در ۲۱ اسفند یعنی ۷ روز بعد از شروع مهاجرت، 
خبر رسید که رویا به تنهایی در تنکابن - یکی از 
شهرهای غربی مازندران - دیده شده است؛ این 
یعنی اینکه تلاش ها نتیجه نداد و امید دوباره تنها 
رفت؛ حالا رویا ماند و یک سال دیگر انتظار که 

شاید امید بیاید.
کمیته تخصصی برای رویا تصمیم می گیرد

حالا یک سال گذشت، پاییز تمام شد و زمستان 
از راه رسید اما امید نیامد، مدیر کل دفتر حفاظت 
و مدیریت حیات وحش سازمان حفاظت محیط 
زیست درباره دیر کردن امید به تالاب میانکاله به 
خبرنگار محیط زیست ایرنا گفت: امسال فصل 
پاییز هوا چندان سرد نشده بود زمستان هم آمد 
باز هوا چندان سرد نیست، این امکان هم وجود 
دارد که امید آمده و وسط راه توقف کرده باشد، 
این پرنده هم تابع اثرات اقلیمی است، البته این 
قسمت خوب ماجرا است که امید در وسط راه 

مانده باشد.
غلامرضا ابدالی افزود: اینکه امید دیر به ایران 
بیاید سابقه دارد، به عنوان مثال در سال ۱۳۸۸ 
آذرماه به ایران آمد، یک سال هم که به نظرم سال 
۸۷ یا ۸۶ بود، اصلا امید به ایران نیامد، حالا شاید 

اگر یک شوک سرمایی ایجاد شود امید بیاید.
وی درباره اینکه چرا به امید ردیاب نصب نکرده 
اید اظهار داشت: برای امید ردیاب نصب نکردیم 
چون از این گونه فقط یکی باقی مانده است، برای 
نصب ردیاب باید پرنده را زنده گیری می کردیم 
که این فرایند تا حدودی خطرناک است بنابراین 

ریسک آنرا قبول نکردیم.
ابدالی درباره وضعیت رویا ) جفت ماده امید( 
داخل قفس  در  است  رویا خوب  گفت: شرایط 

مخصوص خودش نگهداری می شود.
وی در پاسخ به اینکه در صورت نیامدن امید 
تکلیف رویا چه می شود توضیح داد: در این باره 
یک کمیته تخصصی داریم که اگر امید نیامد آن 
کمیته باید درباره رویا تصمیم گیری کند که کجا 

نگهداری شود.

رئیس شورای شهر تهران از حضور رئیس جمعیت هلال احمر در 
صحن علنی شورای شهر برای امضاء تفاهم نامه سه جانبه خبر داد.

مهدی چمران در حاشیه جلسه امروز شورای شهر تهران با حضور 
در جمع خبرنگاران در مورد دستور جلسه امروز صحن با اشاره به اینکه 
امروز رئیس جمعیت هلال احمر در صحن شورا حضور خواهد داشت، 
گفت: آموزش وظیفه هلال احمر است و قرار است که تفاهم نامه ای 
بین شهرداری، شورا و جمعیت هلال احمر برای همکاری و آموزش 
مربیان با موضوع ایمنی در فرهنگسرا ها منعقد شود و شهرداری هم 

مربیانی را جهت آموزش معرفی خواهد کرد.
طبق قانون شهرداری باید کرایه تاکسی های اینترنتی را تنظیم کند 

وی با بیان اینکه بررسی بهای خدمات کارشناسی فنی و اساسنامه ها 
در جلسه امروز انحام خواهد شد، در واکنش به سوالی مبنی بر 
سرانجام تعیین نرخ کرایه تاکسی های اینترنتی توسط شورای شهر، 
گفت: متن قانون تاکسی های اینترنتی این است که شهرداری باید 
کرایه ها را تنظیم کند که البته امیدواریم با همکاری تاکسی های اینترنتی 
این مهم حاصل شود. رئیس شورای اسلامی شهر تهران در پاسخ به 
این سوال که دبیر شورای عالی ترافیک اعلام کرده که طرح جامع حمل 

و نقل نباید در صحن بررسی شود، گفت: در تصویب طرح جامع 
ترافیک نظر من و یا آقای شفیعی مطرح نیست؛ بلکه نظر قانون مطرح 
است که اول باید طرح در شورای شهر تصویب شود، بعد به هر کجا 
که می خواهد طرح برای بررسی برود، چراکه اگر طرح در شورا تصویب 
نشود غیر قانونی است و بنده صراحتا این موضوع را اعلام می کنم. وی 
در مورد سرانجام ممنوعیت تبلیغات نمایشگاه سئول با تأکید بر اینکه 
بنده از اقدام فرمانداری در مورد تبلیغات نمایشگاه به شدت ناراحت 
هستم چراکه گفته بودند این مصوبه فراتر از قانون است، خاطرنشان 
کرد: با استانداری جلسه داشتیم و توضیح دادیم. ما هرچه منطق و 
قانون به میان گذاشتیم به نتیجه نرسید و باز هم به هیئت حل اختلاف 
رسید. به گفته چمران، سازمان زیباسازی از پیش قرارداد داشت و 
اینکه  با  البته متأسفانه شنیدم  نمی توانست قرارداد ها را لغو کند؛ 
نمایشگاه اتومبیل داشتند دوباره در اسفند باز نمایشگاه اتومبیل برگزار 

می شود و من نمیدانم اتومبیل چه چیزی است که مشتاق هستند.
وی با بیان اینکه با وجود برگزاری نمایشگاه خودرو در شهر آفتاب در 
بهمن ماه، مجددا نمایشگاه اتومبیل اسفندماه در نمایشگاه بین المللی 
برگزار می شود، گفت: نمایشگاه خودرو بیش از هر نمایشگاه دیگری 

ازدحام ایجاد می کند و مثل اینکه دوست دارند مردم را زجر بدهند و 
نذرشان قبول باشد.

آئینه شهر

غلامرضا ابدالی: اینکه امید 
دیر به ایران بیاید سابقه دارد، 
به عنوان مثال در سال ۱۳۸۸ 
آذرماه به ایران آمد، یک سال 
هم که به نظرم سال ۸۷ یا ۸۶ 
بود، اصلا امید به ایران نیامد، 
حالا شاید اگر یک شوک 
سرمایی ایجاد شود امید بیاید

 رئیس شورای شهر تهران:
شهرداری باید کرایه تاکسی های اینترنتی را تعیین کند

فرهنگوجامعه
چهارشنبه / ۶ دی ۱402 / شماره ۱۶40

3روزنامه صبح ایران

برای امیر تتلو قرار وثیقه صادر نشده است
قوه قضائیه اخبار منتشر شده مبنی بر صدور 

قرار وثیقه برای تتلو را نادرست خواند.
به گزارش ایسنا، قوه قضائیه اعلام کرد:

روز گذشته ادعایی در فضای مجازی منتشر 
شد که عنوان می کرد با برخی اعضای خانواده 
امیرحسین مقصودلو ملقب به تتلو تماس گرفته 
قرار  صدور  احتمال  است  شده  عنوان  و  شده 

وثیقه برای او وجود دارد.
 نتیجه پیگیری از روند تحقیقات پرونده تتلو 
و  فرد  این  مورد  در  تحقیقات  می دهد  نشان 

پرونده وی در جریان است و ادعای صدور قرار وثیقه احتمالی برای او کذب است. 

جو آرام و احتمال آلودگی هوا در شهرهای صنعتی
هواشناسی کشور از دیروز جو آرام و پایداری را 
در کشور حاکم است که افزایش غلظت آلاینده های 

جوی و کاهش کیفیت هوا را در پیش دارد.
هواشناسی  اعلام  اساس  بر  مهر،  گزارش  به 
کشور، امروز هم جو آرام و پایداری در کشور حاکم 
است و افزایش غلظت آلاینده های جوی و کاهش 
کیفیت هوا خصوصاً در شهرهای صنعتی در انتظار 
است. همچنین پنجشنبه در استان های ساحلی 
در شمال شرق کشور  روز جمعه  و  دریای خزر 
بارش پیش بینی می شود و در بخش هایی از جنوب 

غرب کشور شاهد افزایش ابر و بارش پراکنده هستیم.

شهرداری رباط کریم در نظر دارد به استناد مجوز شماره 01/1415 مورخ 1401/12/10 شورای محترم اسلامی شهر اجرای پروژه ذیل را از طریق مناقصه عمومی به شرح و شرایط زیر به پیمانکاران واجد شرایط و دارای گواهینامه 
صلاحیت و رتبه بندی از سازمان برنامه و بودجه واگذار نماید.

شرایط :
1 - هزینه درج دو نوبت آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد.

2 به پیشنهادات مشروط ، مخدوش و فاقد سپرده لازم جهت شرکت در مناقصه ترتیب اثر داده نخواهد شد.
3-سپرده شرکت در مناقصه میبایست بصورت ضمانت نامه بانکی به نفع شهرداری رباط کریم و یا واریز نقدی به 
شماره حساب 0106625206008 نزد بانک ملی ایران شعبه مرکزی رباط کریم کد 2354 (  شماره حساب شبا 
IR 0280170000000106625206008 ( تهیه و برابر دستورالعمل مندرج در کاربرگ مناقصه به همراه پیشنهاد 
قیمت ارائه گردد. لازم به ذکر است سپرده نفرات اول ، دوم و سوم مناقصه تا انعقاد پیمان نزد شهرداری نگهداری و 

هر گاه حاضر به عقد قرارداد نگردند سپرده آنان به ترتیب به نفع کارفرما ضبط خواهد شد.
4- مهلت دریافت اسناد مناقصه از تاریخ انتشار این آگهی ) از پایان وقت اداری روز چهار شنبه مورخ 1402/09/29 به مدت 
یک هفته ( محل دریافت آن صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت WWW.SETADIRAN.IR می باشد.

5-متقاضیان میبایست پاکتهای پیشنهاد قیمت خود را که برابر شرایط مندرج در کاربرگ مناقصه تنظیم 
شــده است را حداکثر تا ساعت 14 روز دو شنبه مورخ 1402/10/18 در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

WWW.SETADIRAN.IR تسلیم نمایند. 
6- متقاضیان جهت دریافت اسناد مناقصه می بایست فیش واریزی به حساب جاری به شماره 0106624819004 
نزد بانک ملی ایران شعبه مرکزی رباط کریم کد 2354 به مبلغ 2,000,000 ریال غیر قابل استرداد بابت خرید 

اسناد مناقصه به شهرداری رباط کریم تسلیم نماید.
7-زمان بازگشایی پاکتهای مناقصه در ساعت 12 روز سه شنبه مورخ 1402/10/19 می باشد.

8-شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مختار است .
9- سایر اطلاعات و جرئیات در اسناد مناقصه مندرج می باشد. 673/ص/02

حمیدرضا اله یاری - شهردار رباط کریم

آگهی مناقصه عمومیآگهی مناقصه عمومی

 مبلغ تضمین شرکت درمدت اجرامبنای قیمت پیشنهادیمحل تامین اعتبارمبلغ اعتبار مصوب )ریال(موضوع مناقصهردیف
توضیحاتمناقصه )ریال(

 اجرای پروژه لکه گیری1
 ردیف ۴0101005 بودجه50.000.000.000آسفالت معابر سطح شهر

داخلی شهرداری
 بر اساس فهرست بهای
 داشتن حداقل صلاحیت پیمانکاری۶۲.500.000.000 ماهراهداری سال 1۴0۲

در رشته راه و ترابری رتبه 5

استخدامینوبت دوم
جهت تولید محصولات آرایشی بهداشتی در شرکت 
مجید اطلس، واقع در استان خوزستان، شهرستان 
رشته  با  فنی  مسئول  نیروی  یک  به  اندیمشک 
کارشناسی ارشد شیمی )فقط و فقط ارشد شیمی، 
گرایش های آلی، کاربردی و محض( نیازمندیم.محل 
کار شهرک صنعتی شماره 1 میباشد. ساعت کاری و 
حقوق و مزایا طبق قانون اداره کار میباشد. درصورت 
داشتن شرایط، لطفا با شماره 09129235396 تماس 

حاصل نمایید.


